
   1 av 3 
 

 
 

 
Fakultet for naturvitenskap 
Institutt for biologi 
 

Dato 
13.09.2021 

Referanse 
 

 

 

Postadresse Org.nr. 974 767 880 Besøksadresse Telefon Saksbehandler 
   Høgskoleringen 5 +47 73596090 Kjell Inge Reitan  
7491 Trondheim postmottak@nv.ntnu.no Realfagbygget, D1-137  kjell.i.reitan@ntnu.no 
Norway www.ntnu.no/biologi   Tlf: 93013045  

 

Adresser korrespondanse til saksbehandlende enhet. Husk å oppgi referanse. 
 

 

Møtereferat - UK IBI 

Til stede: UK-medlemmer, ikke oppmøte ble ikke notert 

Forfall: Clare Stawski 

Kopi til:  

Gjelder: Møte i UK (Undervisningskomitéen) - IBI 

Møtetid: Mandag 13.09.2021,       
kl 08.30 - 10.30 

Møtested: TEAMS 

Signatur:   

  

Saksliste: 
1. Oppnevning av UK fra høst 2021 
 - Gjeldende for kommende 4 års periode 
2. Evaluering av undervisning  
 - Emnevurdering – KASPER 
3. Eksamensvurdering – 2-sensorløsning 
4. Revidering / utfyllende regler for realfagsstudier og Bachelorstudier   
5. Endring av Opptaksforskriften angående studier med opptakskravet REALFA 
6. Timeplansituasjonen 
 - Timeplan for neste semester 
 - Case BI3052 
7. Orienteringssaker 
 - Utdanningsklinikken 
 - Prosjektsøknader – Høyere utdanning 
 - Spørreskjema for tilbakemelding til studenter 
8. Møtefrekvens – når og hvordan 
9.Eventuelt 
  
 
 
 



  2 av 3 

Norges teknisk-naturvitenskapelige universitet 
Dato 
13.09.2021 

Referanse 
 

 

 

 

 

1. Oppnevning av UK for kommende 4 års periode, fra høst 2021 
Komiteen godkjennes.  
Det kom forslag om å invitere studentrepresentant fra LUR studenter, og det kom forslag om å 
invitere en LUR student representant til komiteen. Invitasjon til Martin Berggren Nilsen er sendt. 
Informasjon til komiteen vil bli lagt ut i Teams mappen «IBI Utdanningskomiteen», og alle anmodes 
om å bruke den.  

 
2. Evaluering av undervisning  
IBI har i 2020 hatt lav kvalitetsrapportering av sine kurs i KASPER, og dette må vi ta tak i, for å øke 
rapporteringen. KASPER er det systemet som brukes nå. Systemet ble gjennomgått, og 
hjemmesiden for KASPER med referansegruppe og rapportering ble gjennomgått. Det var spørsmål 
om siden finnes på engelsk også. Men det virker som at den ikke gjør det. Likevel kan rapporten 
fylles ut på engelsk om man ønsker det. Det kan være et argument at rapporten skrives både på 
norsk og engelsk, da den vil legges ut på Blackboard for emnet, slik at den er tilgjengelig for 
studenter. 
For programledere vil rapportering i år muligens komme tidligere enn før, det ble sagt 15. oktober, 
og det er lurt å følge med om fristen blir så tidlig. 
 
3. Eksamensvurdering – 2-sensorløsning 
Det er bestemt fra regjeringshold at det skal innføres 2 sensorer ved all karaktervurdering (A-F) for 
emner. Dette gjelder delvurderinger, f.eks. lab-rapporter, semesteroppgaver og eksamener, og 
mappevurderinger. Karakterene skal gjøres tilgjengelig for studentene og endelig karakter beregnes 
til slutt.  
Dette medfører at vi trenger 2 sensorer for all karaktervurdering. Dette vil bli meget 
ressurskrevende og trolig vil det medføre mye ekstra belasting for alle videskapelige ansatte. Det er 
stor bekymring om hvordan dette kan organiseres og gjennomføres.  Det er spesielt stor bekymring 
hvor man kan finne kvalifiserte eksterne sensorer.  
NV vil utrede dette og starte en prosess for hvordan denne ordningen kan forstås og iverksettes. 
Dette skal involvere alle instituttene ved NV.   Vi i UK vil følge opp denne saken i kommende møter. 
 
4. Revidering / utfyllende regler for realfagsstudier og Bachelorstudier   
Høringen om revidering/utfyllende regler for realfagstudier og bachelorstudier ble gjennomgått og 
diskutert. Egen tilbakemelding til NV ble utarbeidet og oversendt NV. Tilbakemeldingen er arkivert 
på Teams-mappen (IBI Utdanningskomiteen>UK-møter i 2021>Møte_13_09_2021>Endring_ 
Opptak_Realfagstudier). 
 
5. Endring av Opptaksforskriften angående studier med opptakskravet REALFA 
Det er utarbeidet forslag om å sidestille R og S matematikk i videregående skole for opptak til 
teknologiske fag og realfag. Og vi ble bedt om å ta stilling til to spørsmål:  
 
1. Er vi enige i UHR-MNT sin anbefaling om IKKE å likestille R1+R2 med S1+S2, (men at S1+S2 kan 

erstatte R1)? 
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2. Er vi enige i KD sin anbefaling om å la studieprogrammene selv bestemme hvilket krav de har til 
matematikk (R1/S1+S2 og fordypningsfag, eller R1+R2 og fordypningsfag)? 

 
På spørsmål 1 er vi enige i at S1 +S2 kan erstatte R1, men at R1 +R2 ikke kan likestilles med S1+S2. 
På spørsmål 2 er vi også enige om å la studieprogrammene selv bestemme hvilket krav de har til 
matematikk. Dette var også diskutert i UK på februar 2021, hvor det ble anbefalt at Biologi ved NTNU 
bør kun stille krav om R1, og ikke R2. 
Dette ble oversendt NV 
 
6. Timeplansituasjonen 
Timeplansituasjonen ble diskutert, og det er meget stor frustrasjon for dagens situasjon. 
Romtildeling kommer veldig seint, og ofte er rommene som tildeles ikke hensiktsmessig for den 
undervisningen som skal gis. Man savner en ressurs ved instituttet som kan bistå med timeplan og 
rom bestilling. 
Videre framover er det viktig å stille krav til rom som trengs i alle fag. Det må være klare og tydelige 
krav, av type «må ha», ikke «ønskelig». 
 
7. Orienteringssaker 
 7.1 Utdanningsklinikken 
Dette er et tiltak for kollegabasert veiledning og i høst gjennomføres en seminarserie enkelte 
mandager kl 13. Informasjon legges ut på innsida. Og alle er invitert og anmodes om å delta på disse.   
 
 7.2 Prosjektsøknader – Høyere utdanning 
Det ble kort informert om mulige søknader og frister for prosjekter angående undervisning. 
Informasjon om dette ligger på Teams mappen «IBI Utdanningskomiteen>UK-møter i 2021> 
Møte_13_09_2021>Utlysninger» 
  
 7.3 Spørreskjema for tilbakemelding til studenter 
NV fakultetet ønsker tilbakemelding om hvordan vi gjennomfører tilbakemelding fra studenter for 
våre kurs. Spørsmålet er om vi ønsker hjelp med utforming av et felles spørreskjema for hele NV 
fakultetet. IBI har ikke et eget spørreskjema for dette og deltagerne på møtet så ikke at et felles 
skjema for NV var hensiktsmessig. Hver enkelt fagansvarlig order sin form for tilbakemelding, - det 
kan være i form av spørsmål på papir som studentene skal fylle ut eller nettskjema. 
  
8. Møtefrekvens – når og hvordan 
Det ble foreslått å ha møter 1 gang pr. måned. Det er sendt ut en doodle link for å finne optimalt 
tidspunkt for regulære møter. 
 
9.Eventuelt  
Ingen saker ble meldt inn under eventuelt 


	Møtereferat - UK IBI

